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2025-2026 年度  學校活動家長通告  
各位家長：  

貴子弟已獲選參加課外活動「慈青曙暉愛德服務團」，請簽覆此家長通告，

並提醒   貴子弟準時出席集會活動。資料如下：  
 

學會名稱： 慈青曙暉愛德服務團 

性    質： 
透過準備及參與義工服務、聚會等，培養同學的關社熱忱及愛主愛人的品德，並將基督
的愛及喜樂傳給身邊的人。從遊戲中學習本學年的牧民主題：「與青年在網絡世界點亮希
望」，一起思考各自的夢想，並學習慈青精神，以青年帶動青年。 

對    象： 中一至中六 參加人數：30-40人 

負責老師： 夏嘉敏老師、高炳江老師 

日    期： 
2025 年 10 月 16 日，11 月 20 日，12 月 18 日(星期四) 

2026 年 2 月 5 日，3 月 26 日，4 月 23 日，5 月 14 日 (星期四) 

地    點： 308室  

時    間： 下午 4:00至 5:00 

費    用： 全免 

備    注： 

是次活動內容具以下元素： 

 1. 靜態活動  2. 劇烈活動 □ 3. 戶外體力消耗 □ 4. 較長時間戶外逗留  

★如患有心臟、呼吸系統或慢性疾病的同學，請諮詢醫生意見是否適宜參與包括上述 

2、3 或 4 項的活動。 

注意事項： 

1 .  參加者必須遵守校規，並絕對服從負責老師指導。  

2 .  假若在活 動進行中天氣轉壞或 有突發事情出現，以 致活動需要終止，負 責老師將在安全情況

下安排學生盡快返回家中。  

 
 
 

宗教、德育、公民及國民教育組主任 

楊慧儀副校長 

二零二五年十月六日  

學校活動家長通告  
回   條  

本人收到    貴校通告編號 (BRMC 25-26/09)的通知，小兒獲選參加課外活動「慈青曙暉愛
德服務團」，已知悉活動詳情並會督促小兒準時出席集會。 
  

 

學生姓名：  班別：  學號：  

 

   家長或監護人簽署 

日期： 

   

 

 

 
請於 2025 年 10月 13日(星期一) 前簽妥電子通告回條。 
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2025-2026 School Circular 

Dear Parents, 

Your son is nominated to participate in the Salesian Youth Light Society. Please sign this notice and 
remind your son to attend the activity. The details are as follow: 

 

Club: Salesian Youth Light Society 

Nature: 

To cultivate students’ enthusiasm for caring for the community and loving God and others 

through preparing and participating in volunteer services and gathering, so as to spread the love 

of joy of Christ to those around them.  

To learn from games the pastoral theme of this school year: "Anchored in hope, pilgrims with 

young people", and to learn the Salesian Youth spirit inspiring young people with young 

people. 

Target: F.1 – F.6 students Participants: 30 students 

Teachers 

in charge: 
Ms. Ha Kar Man, Mr. Ko Ping Kong 

Date: 
16th October 2025，20th November 2025, 18th December 2025 (Thursday) 

5th February 2026, 26th March 2026, 23rd April 2026 , 14th May 2026 (Thursday) 

Venue: Room 308 

Time: 4:00 p.m. to 5:00 p.m. 

Fee: Free of charge 

Remarks: 

Elements included for the activity 

 1. Static activity                     2. Strenuous activity 

 3. Stamina consuming (outdoor)        4. Exposed outdoors for a longer period 

★Students with heart disease, asthma or chronic respiratory diseases should consult their 

doctor’s advice before participating in activities with elements 2, 3 and 4. 
Please note the following: 
1. All participants have to follow the school rules and the guidance of the tutors. 

2. If the weather turns bad during the activity and needs to be terminated, the tutors will arrange for the students to return home 

as soon as it is safe to do so. 

 

 

 

Ms. Yeung Wai Yee 

Vice Principal & Head of Board of 

Religious, Moral, Civic and National 

Education 

 

 

Reply Slip (BRMC 25-26/09 )  

I have read and I acknowledge the notice about the “Salesian Youth Light Society”  

I hereby acknowledge the nomination that my son will participate in the event.  
  

Name:  Class:  Number:  

 

   Parent’s signature 

Date: 

   

 

Please sign the e-Notice on or before 13/10/2025. 


